

重庆+成都双城游

都江堰 / 中华大熊猫苑 / 武隆天生三桥 / 仙女山 / 1天自由活动 CHONGQING+CHENGDU

(DUJIANGYAN / PANDA PARK / WULONG THREE NATURAL BRIDGES / FAIRY MOUNTAIN / 1 DAY FREE & EASY)

Penang of Chengdu Tour Code: PCCD-3









5星标准酒店: 戴斯温德姆酒店或同级 5 STAR STANDARD HOTEL: DAYS HOTEL BY WYNDHAM OR SIMILAR



Hongyadong Scenic Area 洪崖洞风景区





Fairy Mountain National Forest Park 仙女山国家森林公园

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



青简行程:

槟城 オ 中转城市 オ 成都

☑ 入住酒店

成都 🗐 (70公里) 都江堰 🗐 (70公里) 第二天 成都 (早/午/晚)

- ☑ 川菜博物馆(品地道川味)
- ☑ 中华大熊猫苑 (观可爱大熊猫)
- ☑ **仰天窝广场自拍熊猫雕塑** (网红打卡)
- ☑ 灌县古城 (千年古镇)

成都 🕽 重庆 第三天

(早/午)

*搭乘高铁/动车(二等座)前往重庆

- ☑ 山城步道(观"老重庆"风貌)
- ☑ 鹅岭二厂
- ☑ 八一路好吃美食街

第四天 重庆

(早/午/晚)

- ☑ 涂鸦一条街
- ☑ 长江索道(含单程体验票)
- ☑ 龙门浩老街
- ☑ 南滨路夜景游

第五天

重庆 🖨 (170公里) 武隆

(早/午/晚)

- ☑ 武隆天生三桥(含观光车、下行电梯)
- ☑ 仙女山国家森林公园(含小火车)

第六天

武隆 🖨 (170公里) 重庆

(早/午/晚)

- ☑ 磁器口古镇
- ☑ 李子坝轻轨观景台
- ☑ 洪崖洞风景区
- ☑ 解放碑步行街

重庆 🖟 成都 第七天

*搭乘高铁/动车(二等座)前往成都

☑ 自由活动(酒店邻近宽窄巷子/地铁站, 特别安排1天自由行体验,感受不一样的成都, 附送一份自由行攻略)

成都 第八天

(早/午/晚)

- ☑ 文殊院(打卡"幸福"红墙)
- ☑ 黄龙溪古镇(中国历史名镇)
- ☑ 交子大道步行街(自由购物)
- ☑ 交子双塔&交子廊桥(夜景游)

第九天 成都 才 中转城市 才 槟城

(早/机上用餐)

☑ 锦里古街

观光景点:

重庆

- 洪崖洞风景区 以巴渝传统建筑特色的'吊脚楼'风貌为主体,古老的石头建筑和夜晚的灯光秀而闻 名,融合了传统文化和现代艺术元素。这个景区拥有悠久的历史,曾是古代重庆的要塞,同时也代表 了现代文化的发展。
- 磁器口古镇 有千年历史,以陶瓷制作和古老建筑著名,是人文荟萃,风景优美,独有'一江两溪三 山四街'地貌的旅游胜地,在这里感受到深厚的古老文化气氛,重温老重庆旧梦的好去处。
- 李子坝轻轨站观景台 为游客打造宽敞舒适,最佳观看视角的观景台,在这里'打望'热门景观 轻 轨穿楼。 李子坝站为高架车站,是重庆唯一的楼中车站,位于一栋19层建筑物的六楼至八楼,以下楼 层是商铺,以上则是住宅。
- 长江索道 长江索道是重庆最具特色的交通工具,连通重庆渝中区和南岸区,景区由渝中城史文化区 长江空中观光区、南岸影视文化区三部分组成、面积9.8平方千米。长江索道全长1166米、运行速度 6米/秒,单程运行时间4分30秒。

武隆

- **武隆天生三桥** 是属典型的喀斯特地貌。景区以天龙桥、青龙桥、黑龙桥三座气势磅礴的石拱桥称奇 于世,属亚洲最大的天生桥群。天生三桥位于武隆城区东南20公里的白果乡与核桃乡交界处,大自然 造就的3座天生石拱桥,具有雄、奇、险、秀、幽、绝等特点,经历了上千万年的风风雨雨。《变形金 刚4》电影取景地之一。
- 仙女山国家森林公园 中国5A级景区,被评为"首批中国森林氧吧",平均海拔1850米,最高海拔 2033米。是重庆周边最大的高山草原,以其江南独具魅力的高山草原、南国罕见的林海雪原、青幽秀 美的森林碧野景观而誉为「东方瑞士」。仙女山的林海、奇峰、草场、雪原被游客称为四绝。

拟江堰

- **川菜博物馆** 是世界以菜系文化为陈列内容的活态主题博物馆,包含了四川本土文化的重要部分: 川菜、川酒、川茶、川戏、川派建筑、川式园林……景区占地约40亩,藏品6000余件,川西民居建 筑构成新派古典园林风光。
- 中华大龍猫菇 (又名"熊猫乐园"、"中国大熊猫保护研究中心都江堰基地")紧邻大熊猫栖息地世 界遗产区域,整个基地参照国家绿色三星标准设计,建筑与自然环境巧妙融合,为大熊猫创造了一个 良好的牛活环境,
- 灌县古城 被誉为"山水入怀、生活道场"的灌县古城,以厚重的文化积淀、特有的风土人情和浪 漫的生活情调吸引四面八方的来客。

成都

- 文殊院 又名"空林堂",始建于隋大业年间,康熙三十六年(1697年)集资重建庙宇,改称文殊院。 是成都市内保存最为完整的佛教寺庙,坐北朝南,建筑为典型川西平原古建风格,主要为木构建筑。
- 黄龙溪古镇 凭借悠久的水文化入选"成都新十景,由一湖两河三寺七街九巷组成,有金华庵、三县衙 门和古戏台等重点文物保护单位; 有火龙、府河船工号子、漂河灯、打更等民间风俗文化。有保存完好 的明、清民居建筑群和深厚的民俗文化。
- 交子大道步行街 成都新地标步行街,中国新潮商业街 ,时尚中心,美食小吃云集之所。夜晚地标性 建筑"交子双塔"流光溢彩的灯光秀尤为引人注目,是成都新晋网红打卡地,观览中国科技魅丽。



- √8早餐/6午餐/6晚餐 风味餐:
- ★ 四川小吃
- ★ 竹筒宴风味
- ★ 重庆江湖菜 ★ 鸳鸯火锅
- ★ 川菜风味

酒店住宿(8晚)

- ✓ 成都智选假日酒店或同级
- ✓ 重庆智选假日酒店或同级
- x2晚 武隆依云假日酒店或同级 x1晚
- ✓ 重庆戴斯温德姆酒店或同级
 - x1晚
- ✓ 成都秋果S酒店或同级

x 2 映

x2晚

自费项目:印象武隆实景秀表演+重庆两江小渡(乘船观山城城景) [380 RMB / 人]

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





SCHEDULE

PENANG オ TRANSIT CITY (MOB/D) **CHENGDU**

☑ Check-in Hotel

CHENGDU (70km) **DUJIANGYAN** (70km) **CHENGDU**

(B/L/D)

- ☑ Sichuan Cuisine Museum
- ☑ Giant Panda Park
- ☑ Yangtianwo Square Selfie Panda Sculptures
- ☑ Guanxian Ancient Town

CHENGDU R CHONGQING

Take high-speed train to Chongqing (Second class)

- ☑ Mountain City Trail (Experience the "Old Chongqing" style)
- ☑ Ge Ling Second Factory
- ☑ Bayi Road Food Street

CHONGQING

(B/L/D)

- ☑ Graffiti Street
- $\ensuremath{\square}$ Chongqing Ropeway (Including one-way experience ticket)
- ☑ Longmenhao Old Street
- ✓ Nanbin Road Night Tour

CHONGQING (170km) **WULONG**

(B/L/D)

- ☑ Wulong Natural Three Bridges (Including sightseeing car,
- ✓ Fairy Mountain National Forest Park (Including small train)

WULONG (170km) CHONGQING (B/L/D)

- ☑ Ciqikou Ancient Town
- ☑ Liziba Light Rail Viewing Platform
- ☑ Hongyadong Scenic Area
- ☑ Jiefangbei Pedestrian Street

CHONGQING R CHENGDU

Take high-speed train to Chengdu (Second class)

☑ Free & Easy Day (Hotel near to Kuanzhai Alley/Subway station, specially arranged 1-day free travel experience, including a free travel guide)

D8 **CHENGDU**

(B/L/D)

- ☑ Wenshu Monastery
- ☑ Huanglongxi Ancient Town
- ☑ Jiaozi Avenue Pedestrian Street (Free & Easy Time for Shopping)
- ☑ Jiaozi Twin Towers & Jiaozi Covered Bridge (Night tour)

D9

CHENGDU T TRANSIT CITY PENANG

(B/MOB)

☑ Jinli Ancient Street

TOURIST ATTRACTIONS:

CHONGQING

- **Hongyadong Scenic Area -** Featuring the traditional architectural style of "hanging wooden houses" characteristic of Ba-Yu, famous for its ancient stone buildings and nighttime light shows, blending traditional culture with modern artistic elements.
- Ciqikou Ancient Town With a history of thousands of years, famous for its ceramics production and ancient architecture, it is a place where humanities converge, boasting beautiful scenery and unique geographical features of "one river, two streams, three mountains, four streets."
- **Liziba Light Rail Station Viewing Platform -** A spacious and comfortable viewing platform designed for tourists to have the best viewing angle, where you can "look over" the popular sight of the light rail passing through buildings. Liziba Station is an elevated station, the only one in Chongqing located within a 19-story building from the sixth to eighth floors. Below are shops, while above are
- **Yangtze River Cableway -** The Yangtze River Cableway is the most characteristic transportation in Chongqing, connecting Chongqing's Yuzhong District and Nan'an District. The scenic area consists of the Yuzhong City Historical and Cultural Area, the Yangtze River Aerial Sightseeing Area, and the Nan'an Film and Television Cultural Area, covering an area of 9.8 square kilometers. The Yangtze River Cableway is 1,166 meters long, with a running speed of 6 meters per second, and a one-way running time of 4 minutes and 30 seconds.

WULONG

- Wulong Natural Three Bridges It is a typical karst landform. The scenic area is famous for three majestic stone arch bridges: Tianlong Bridge, Qinglong Bridge, and Heilong Bridge. It is the largest natural bridge group in Asia. The Three Natural Bridges are located at the junction of Baiguo Township and Hetao Township, 20 kilometers southeast of Wulong City. These three natural stone arch bridges, created by nature, have the characteristics of grandeur, uniqueness, danger, beauty, and seclusion, having experienced millions of years of wind and rain. It is one of the filming locations for the movie "Transformers 4."
- Fairy Mountian National Forest Park With an average altitude of 1,850 meters and a highest altitude of 2,033 meters, it is the largest alpine meadow near Chongqing, praised for its charming alpine meadow, rare forest, snow, and beautiful forest scenery, known as the "Oriental Switzerland."

DUJIANGYAN

- Sichuan Cuisine Museum It is the world's first living theme museum with cuisine culture as its display content, containing an important part of Sichuan's local culture: Sichuan cuisine, Sichuan liquor, Sichuan tea, Sichuan opera, Sichuan-style architecture, Sichuan-style gardens... The scenic area covers an area of about 40 acres, with more than 6,000 collections. The Sichuan-style folk houses constitute a new classical garden landscape.
- **Giant Panda Park -** (also known as "Panda Paradise" or "China Giant Panda Conservation and Research Center Dujiangyan Base") is adjacent to the World Heritage Site where giant pandas inhabit. The entire base is designed according to national green three-star standards, with buildings cleverly integrated with the natural environment, creating a good living environment for giant pandas.
- **GuangXian Ancient Town** Known as the "place where mountains and rivers enter the embrace, and the dojo of life," Guanghan Ancient Town attracts visitors from all directions with its rich cultural heritage, unique local customs, and romantic lifestyle.

CHENGDU

- **Wenshu Monastery -** Also known as "Konglin Hall," it was built during the Sui Dynasty. In the 36th year of Kangxi's reign (1697), funds were raised to rebuild the temple, which was then renamed Wenshu Monastery. It is the most well-preserved Buddhist temple in Chengdu, facing north and south, with typical ancient buildings of the western Sichuan Plain style, mainly wooden structures.
- **Huanglongxi Ancient Town -** Selected as one of the "Top Ten New Scenic Spots in Chengdu," it boasts a long history of water culture, consisting of one lake, two rivers, three temples, seven streets, and nine lanes. It has key cultural relics such as Jin Hua An, the Sanxian Ya Men, and the ancient opera stage; it also has folk customs such as the Fire Dragon, the Fu River boatman's songs, drifting river lanterns, and night patrols. It has well-preserved Ming and Qing Dynasty residential buildings and profound folk culture
- Jiaozidadao Pedestrian Street A new landmark pedestrian street in Chengdu, a new trendy commercial street in China, a fashion center, and a gathering place for food and snacks. The eye-catching light show of the landmark building "Jiazi Twin Towers" at night is particularly attractive, making it a new popular check-in spot in Chengdu, witnessing the splendid charm of technology.



- 8 Breakfasts / 6 Lunches / 6 Dinners
- Special Cuisine: ★ Sichuan Delicacies
- ★ Bamboo Tube Banquet Flavor
- ★ Yin-Yang Hotpot
- Sichuan-style Cuisine ★ Chongqing Jianghu Cuisine

HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Chengdu Holiday Inn Express or similar
 ✓ Chongqing Holiday Inn Express or similar

 - ✓ Wulong Yiyun Holiday Hotel or similar
 ✓ Chongqing Days Hotel by Wyndham or similar
 - √ Chengdu Qiuguo S Hotel or similar
- x 1 Night x 1 Night x 2 Nights

x 2 Nights x 2 Nights

Optional Tour: Impression Wulong Live Performance + Chongqing Two Rivers Ferry (Enjoying the City Scenery by Boat) [RMB380 / PERSON]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

·四川 SICHUAN ·

货币 Currency	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used	
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50	拨号代码 Dial Code	China : +86	
\$ € \$ ¥/	10 元 = 马币 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准		中国 : +86	
电压		插座	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin	
Voltage	Voltage - almost always 220 V	Power Socket	类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin	
/	电压 - 220伏特	-61	类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"	
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.	
<u>- </u>	中国 - 时间与 马来西亚 时间标准时无相差		每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以 及托运行李不超过20公斤。	
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 3月 – 5月 6月 – 8月		↓ Autumn 秋季 Winter 冬季 月 – 11月 12月 – 2月	
	Mar to May Jun to Au $20^{\circ}\text{C} \sim 6^{\circ}\text{C}$ $28^{\circ}\text{C} \sim 17^{\circ}$	•	ep to Nov Dec to Feb	
	20°C ~ 6°C 28°C ~ 17	/ C 2	3°C ~ 15°C 19°C ~ 6°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*	
飞机型号 Aircraft Type				
	A320 Boeing	777		
Departure Date: Flight:				
出发日期:		航班行程:	d Complemen	
Tour Fare: 团费:	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:			
Tipping: 小费:	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:			
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:		
		TOTAL: 总数:		
	GD Partner:			

